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Rada Miejska w Prudniku 
Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa  

 

Protokół nr XLII/2022 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  

wraz z Komisją Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

 

Posiedzenie w dniu 25 kwietnia 2022 r. 

Obrady rozpoczęto 25 kwietnia 2022 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:30 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego  

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Josel Czerniak 

3. Zbigniew Kosiński 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mróz 

6. Katarzyna Rożek 

7. Urszula Rzepiela 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi złącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Ryszard Czeczel 

3. Josel Czerniak 

4. Marcin Domino 

5. Andrzej Gajewski 

6. Zbigniew Kosiński 

7. Paweł Licznar 

8. Edward Mazur 

9. Edward Mróz 

10. Katarzyna Rożek 

11. Urszula Rzepiela 

12. Zygmunt Trojniak 

13. Tomasz Wisła 
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1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 
Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego – Paweł Licznar, Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa Urszula Rzepiela. 

 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, 

Sekretarz Gminy Marek Radom, Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Zastępca 

Naczelnika Wydziału Mienia Gminy Anna Tomczyk, Ochrony Środowiska i Rolnictwa 

Szymon Kroczak, przedstawiciel Ośrodka Pomocy Społecznej Krzysztof Grzybowski, Prezes 

ZWIK Paweł Kawecki 

 

2. Ocena zasobów Pomocy Społecznej za rok 2021 dla Gminy Prudnik (druk nr 1076) 

Przewodniczący Komisji Paweł Licznar przywitał obecnego na posiedzeniu komisji 

przedstawiciela Ośrodka Pomocy Społecznej Krzysztofa Grzybowskiego. Zapytał radnych 

czy mają uwagi do przedstawionego druku? 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie Oceny zasobów Pomocy Społecznej za rok 2021 dla Gminy Prudnik (druk nr 1076) 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Josel Czerniak, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (3) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

3. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Prudnik za rok 2021 

(druk nr 1077) 

Przewodniczący Paweł Licznar przywitał obecnego na posiedzeniu Naczelnika Wydziału 

Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Szymona Kroczaka. 

Zapytał radnych czy mają uwagi do przedstawionego druku? 

Radny Andrzej Gajewski poruszył temat elektrośmieci. Zapytał w jaki sposób problem z ich 

odbiorem zostanie rozwiązany? Dodał, że widoczny jest czasem sprzęt elektroniczny, często 
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zdekompletowany, który po jakimś czasie jednak znika. Zapytał gdzie wówczas trafia, skoro 

nie jest ujęty w systemie? 

Naczelnik Szymon Kroczak oznajmił, że chłonność systemu w zakresie tych odpadów jest 

ograniczona. Zdekompletowany sprzęt elektroniczny nie ma swojego odpowiednika  

w grupach odpadów. Przestaje być odpadem elektronicznym, staje się odpadem 

wielkogabarytowym. ZUK przekazuje tego rodzaju odpad do firm zajmujących się utylizacją 

typowo zużytego sprzętu elektrycznego i elektronicznego.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski wyraził zdanie, że wykluczenie elektrośmieci z systemu, 

aby ograniczyć koszty, w pewnym sensie było „wylaniem dziecka z kąpielą”. Zasugerował, 

że być może warto byłoby przeanalizować system śmieciowy i nawet kosztem podwyżki 

powrócić możliwość oddawania elektrośmieci.  

Między radnymi, Burmistrzem a Naczelnikiem Wydziału wywiązała się dyskusja w temacie. 

Podczas dyskusji radny Zygmunt Trojniak wyraził zdanie, że w kwestie porządku powinna 

włączyć się Straż Miejska. 

Burmistrz zasugerował, aby Komisja złożyła wniosek o przygotowanie kalkulacji kosztów 

odbioru odpadów z uwzględnieniem elektrośmieci.  

Pomysł pouczania przez Straż Miejską poparła Przewodnicząca Komisji Budownictwa 

Urszula Rzepiela, gdyż nie chodzi o nakładanie kar tylko o zwiększenie świadomości 

społeczeństwa. Dodała, że może warto pomyśleć o zamieszczeniu notatki na temat segregacji 

na łamach lokalnej prasy. 

Przewodniczący Komisji Budżetu Paweł Licznar przedstawił wyniki analizy jakości 

segregacji odpadów w poszczególnych rejonach miasta oraz w sołectwach. 

Radni znów podjęli dyskusje, która dotyczyła przede wszystkich zwiększenia jakości 

segregacji oraz oszczędności, których należy szukać w systemie gospodarowania odpadami.  

Po zakończonej dyskusji przyjęcie informacji zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcia analizy stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Prudnik za rok 

2021 (druk nr 1077) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, 

Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mazur 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 
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4. Zaopiniowanie uchwał pod obrady LXI sesji Rady Miejskiej w Prudniku w sprawie: 
1) zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok (druk nr 1078) 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Gminy Wioleta Zator. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2022 rok 

(druk nr 1078) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

2) zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium 

tego państwa (druk nr 1079) 

Projekt uchwały omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zakresu pomocy obywatelom Ukrainy w związku 

z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa (druk nr 1079) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (3) 
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Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

3) sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 1080-1081) 

Projekty uchwał omówiła Zastępca Naczelnika Wydziału Mienia Gminy Anna Tomczyk. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie blokiem. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej 

zabudowanej (druk nr 1080-1081) blokiem kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Rafał Bolibrzuch, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

4) sprzedaży nieruchomości gruntowej zabudowanej (druk nr 1082) 

Burmistrz zawnioskował o wycofanie projektu uchwały z porządku obrad i ponowne jej 

przeanalizowanie. 

Komisja odstąpiła od głosowania w przedmiotowej sprawie. 
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5) sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1083) 

Przedmiotem niniejszej uchwały jest sprzedaż gruntu o powierzchni 0,4020 ha stanowiącego 

część działki oznaczonej na mapie nr 9 - obręb Szybowice - numerem pomiarowym 600/2  

o powierzchni 0,4300 ha. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej (druk nr 1083) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa:  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

6) sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej (druk nr 1084) 

Przedmiotem niniejszej uchwały jest sprzedaż gruntu o powierzchni 0,2300 ha, stanowiącego 

część działki oznaczonej na mapie nr 8 - obręb Szybowice - numerem pomiarowym 692/2  

o powierzchni 0,2400 ha. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej (druk nr 1084) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 
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Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa;  

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

7) sprzedaży prawa własności gruntu na rzecz użytkownika wieczystego (druk nr 1085) 

Projekt niniejszej uchwały dotyczy sprzedaży prawa własności nieruchomości gruntowej 

zabudowanej, oznaczonej na mapie nr 11 - obręb Moszczanka - numerem pomiarowym 760,  

o powierzchni 0,0431 ha, na rzecz użytkownika wieczystego tej nieruchomości, w trybie 

bezprzetargowym, zgodnie z art. 37 ust. 2, pkt 5 ustawy o gospodarce nieruchomościami  

z dnia 21 sierpnia 1997 r. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży prawa własności gruntu na rzecz 

użytkownika wieczystego (druk nr 1085) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 
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8) wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1086-1095) 

Projekty uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości dotyczą wyrażenia zgody na 

wydzierżawienie gruntu gminnego położonego w rejonie ul. Grunwaldzkiej  w Prudniku na 

rzecz dotychczasowych dzierżawców tego gruntu. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie blokiem. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1086-

1091) blokiem kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

9) oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnych Inkubatorach Przedsiębiorczości  

w Prudniku (druk nr 1096) 

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. „a" ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, 

uchwała Rady Gminy jest wymagana w przypadku, gdy po umowie zawartej na czas 

oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta sama 

nieruchomość. 

Zgodą Rady objęte będą poniższe lokale użytkowe - na które zostaną zawarte kolejne umowy 

najmu na dalszy okres do 2 lat: 

1) Umowa najmu lokalu użytkowego Nr 10-1 przy Placu Zamkowym 2 zawarta została  

na czas oznaczony na okres 3 lat od  07 lutego 2019 r. do 06 lutego 2022r. 

2) Umowa najmu lokalu użytkowego Nr 20-2 przy Placu Zamkowym 2 zawarta została  

na czas oznaczony na okres 3 lat od 12 marca 2018 r. do 11 marca 2021r oraz przedłużona na 

kolejny rok do 11 marca 2022r.(covid). 

3) Umowa najmu lokalu użytkowego Nr 0-2 przy Placu Zamkowym 2 zawarta została  

na czas oznaczony na okres 3 lat od 02 stycznia 2013 r. do 01 stycznia  2016 r. oraz na okres 

2 lat od 02 stycznia 2016 r. do 01 stycznia 2018r. oraz na okres 2 lat od 02 stycznia  2018r. do 

01 stycznia 2020 r. oraz od  02 stycznia 2020 r. do 01 stycznia  2022 r. 
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4) Umowa najmu lokalu użytkowego Nr 7 przy Placu Wolności 6 zawarta została  

na czas oznaczony na okres 3 lat od 01 października  2014 r. do 30 września   2017 r. oraz na 

okres 2 lat od 01 października 2017 r. do 30 września 2019r. oraz na okres 2 lat od  

01 października 2019 r. do 30 września 2021 r. 

Zgodnie z § 2 ust. 1 pkt. 7 Regulaminu Inkubatora Przedsiębiorczości umowy najmu 

są przedłużane z zachowaniem w/w warunków określonych w ustawie o gospodarce 

nieruchomościami, pod warunkiem braku podmiotów zainteresowanych wynajęciem lokali 

w inkubatorze, bądź posiadania wolnych lokali użytkowych. Nie ma innych osób 

ubiegających się     o lokale w Inkubatorze Przedsiębiorczości w Prudniku przy Placu 

Zamkowym 2 i Placu Wolności 6. 

Radni dyskusji nie odjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych  

w Regionalnych Inkubatorach Przedsiębiorczości w Prudniku (druk nr 1096) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego:  

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

10) propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 1097-1099) 

Uchwały dotyczące propozycji zaliczenia obecnej dróg wewnętrznych do kategorii dróg 

gminnych publicznych omówił Burmistrz Grzegorz Zawiślak. W głównej mierze związane 

one są z planowaną przez GDDKiA Oddział Opole budową wschodniej obwodnicy miasta 

Prudnika w ciągu drogi krajowej nr 41. Miejsca skrzyżowań przedmiotowej obwodnicy  

z drogami publicznymi pozwolą na przyjęcie takich rozwiązań technicznych i projektowych 

aby zapewnić ich ciągłość przejazdu w powiązaniu z komunikacją lokalną tego terenu. 

Radni dyskusji nie podjęli. 

Projekty uchwał zostały poddane pod głosowanie blokiem. 
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Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych (druk nr 1097-1099) blokiem kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Edward Mazur, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

11) zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia Zakładowi Usług Komunalnych w Prudniku 

jednoosobowej Spółce Gminy Prudnik z o.o. zadań własnych Gminy Prudnik (druk nr 1100) 

Projekt uchwały omówił Sekretarz Gminy Marek Radom. 

Zgodnie z uchwałą Nr LI/852/2021 RADY MIEJSKIEJ W PRUDNIKU z dnia  

29 października 2021 r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniego programu 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Prudnik na lata 2019-2024 w § 7 ust 4 

ustalono, że w roku 2022 przewiduje się przeprowadzenie zmian w zakresie zarządzania 

mieszkaniowym zasobem gminy, poprzez rozwiązanie umów o zarząd i użytkowanie z 

Zakładem Usług Komunalnych Jednoosobowa Spółka Gminy z o.o. oraz powierzenie tej 

Spółce wykonywania zadań własnych Gminy Prudnik związanych z zarządzaniem 

nieruchomościami wchodzącymi w skład mieszkaniowego zasobu gminy oraz lokalami 

użytkowymi stanowiącymi własność gminy Prudnik, a także realizację ich remontów  

i modernizacji. 

Wobec powyższego w proponowanym projekcie uchwały powierza się zadania polegające na: 

„11) wykonywaniu remontów, modernizacji i usuwania awarii w nieruchomościach 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy oraz lokalach użytkowych 

stanowiących własność gminy Prudnik” 

Proponowane zmiany  związane z zarządzaniem nieruchomościami mają na celu zwiększenie 

przez Gminę  kontroli nad realizowanymi zadaniami oraz zwiększeniem efektywności  

w gospodarowaniu mieszkaniowym zasobem gminy. 

Poniżej przedstawiono główne założenia do umowy o zarządzanie nieruchomościami 

stanowiącymi własność Gminy Prudnik. 
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Celem umowy o zarządzanie nieruchomościami Gminy Prudnik  jest realizacja zadań 

własnych Gminy Prudnik przez Zakład Usług Komunalnych Jednoosobowa Spółka Gminy 

Prudnik z o.o. w zakresie zarządzania nieruchomościami wchodzącymi w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy Prudnik oraz lokalami użytkowymi stanowiącymi własność 

Gminy Prudnik. 

Podstawą prawna jest  art. 7 ust 1 pkt 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym, Decyzją Komisji Europejskiej z dnia 20 grudnia 2011 r. w sprawie stosowania art. 

106 ust. 2 Traktatu o funkcjonowaniu Unii Europejskiej do pomocy państwa w formie 

rekompensaty z tytułu świadczenia usług publicznych, przyznawanych  przedsiębiorstwom 

zobowiązanym do wykonywania usług świadczonych w ogólnym interesie gospodarczym,. 

W zakres rzeczowy  powierzonych do zarządzania nieruchomości wchodzi : 

1) zarządzanie budynkami mieszkalnymi i niemieszkalnymi, których wykaz zawiera 

załącznik Nr 1, tj. budynkami z lokalami mieszkalnymi w tym socjalnymi i użytkowymi oraz 

stanowiącymi w 100% własność „Gminy”, 

2) zarządzanie lokalami mieszkalnymi w tym socjalnymi i użytkowymi, które stanowią 

własność „Gminy" we Wspólnotach Mieszkaniowych , 

3) zarządzanie lokalami użytkowymi, tj. boksami garażowymi i innymi pomieszczeniami 

stanowiącymi własność „Gminy", 

„ZARZĄDZAJĄCY" będzie zobowiązany do zarządzania nieruchomościami, w tym do 

podejmowania decyzji i dokonywania czynności mających na celu zapewnienie właściwej 

gospodarki ekonomiczno - finansowej nieruchomości, zapewnienie bezpieczeństwa 

użytkowania i właściwej eksploatacji nieruchomości, bieżącego administrowania 

nieruchomościami, jak również czynności zmierzających do utrzymania nieruchomości w 

stanie niepogorszonym, zgodnym z ich przeznaczeniem, przy czym wszelkie czynności 

zarządzania, o których mowa, winny być zgodne z obowiązującymi przepisami prawa oraz  

umową. 

Roboty budowlane, dostawy i usługi dotyczące zarządzanych nieruchomości, muszą być 

realizowane z zachowaniem zasad dokonywania wydatków ze środków publicznych, w celu 

zabezpieczenia interesu „Gminy" oraz zasadami określonymi w Zarządzeniu. 

W przypadku wystąpienia awarii lub innych zdarzeń stwarzających zagrożenie życia lub 

powierzonego mienia, „ZARZĄDZAJĄCY" podejmie niezwłocznie niezbędne czynności 

mające na celu usunięcie awarii lub zabezpieczenia przed zagrożeniem.  

„ZARZĄDZAJĄCY" niezwłocznie powiadomi „Gminę" o zaistniałej awarii lub zagrożeniu  

i w ciągu 7 dni przedstawi koszty związane z usunięciem awarii lub zagrożenia. „Gmina" 

pokryje koszty usunięcia lub zagrożenia, gdy nie wystąpiły z winy „ZARZĄDZAJĄCEGO". 

Podstawą pokrycia tych kosztów będzie faktura wystawiona w oparciu o sprawdzony  

i uzgodniony z Gminą kosztorys (zakres robót), potwierdzony odbiorem wykonanych robót. 

„ZARZĄDZAJĄCY" w ramach wykonywania czynności zarządzania będzie naliczał  

i pobierał zgodnie z zawartymi umowami od najemców lokali mieszkalnych i użytkowych  

należności z tytułu czynszu i opłat za centralne ogrzewanie, wodę, ścieki, wywóz nieczystości 

płynnych, gaz, windy, anteny, domofony oraz należności z tytułu opłat za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. 

Rozliczenia finansowe: 

1. Wpływy z tytułu czynszu i opłat, stanowią dochód Gminy. 

2. Z uzyskanych środków z tytułu czynszu i opłat za centralne ogrzewanie, wodę, ścieki, 

wywóz nieczystości płynnych, gaz, windy, anteny, domofony „ZARZĄDZAJĄCY" nie może 

dokonywać potrąceń. 

3. Gmina przekaże „ZARZĄDZAJĄCEMU" środki finansowe na pokrycie zaliczek na 

koszty zarządu nieruchomością wspólną we Wspólnotach Mieszkaniowych tj.: 

1) zaliczki na zarządzanie nieruchomością wspólną, 
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2) zaliczki na koszty remontów, 

3) zaliczki na centralne ogrzewanie, wodę, ścieki, wywóz nieczystości płynnych, gaz, windy, 

anteny, domofony. 

4. Zaliczki, „ZARZĄDZAJĄCY" wpłaci w imieniu „Gminy" na indywidualne konta 

Wspólnot Mieszkaniowych w wysokościach i terminach wynikających z podjętych przez 

wspólnoty uchwał. 

5. „ZARZĄDZAJĄCY" na podstawie umowy, działając w imieniu i na rzecz „Gminy", 

zawiera umowy z dostawcami centralnego ogrzewania, wody, ścieków, wywozu nieczystości 

płynnych, gazu, energii elektrycznej, windy, anten, domofonów do lokali komunalnych 

znajdujących się w budynkach stanowiących w 100% własność Gminy Prudnik. 

6. „ZARZĄDZAJĄCY" na podstawie umowy zawiera umowy z dostawcami innych usług, 

związanych z zarządzanymi nieruchomościami, w imieniu własnym. 

7. W związku z realizacją umowy „ZARZĄDZAJĄCY" ponosi wydatki/koszty/ związane  

z zarządzanymi nieruchomościami. 

8. Zarządzający  obciąży „Gminę" wydatkami /kosztami/, związanymi z zarządzanymi 

nieruchomościami, obejmującymi koszty remontów i bieżącej konserwacji, obowiązkowych 

przeglądów, koszty inwentaryzacji, deratyzacji, koszty opłat sądowych i komorniczych, 

koszty utrzymania porządku i czystości, koszty utrzymania pogotowia technicznego oraz 

innymi kosztami wyżej niewyspecyfikowanymi, występującymi sporadycznie, 

zaakceptowanymi uprzednio przez „Gminę", z wyjątkiem kosztów ogólnych zarządu 

„ZARZĄDZAJĄCEGO". Obciążenie wydatkami /kosztami/ związanymi z zarządzanymi 

nieruchomościami nastąpi na podstawie faktur lub innych dowodów księgowych 

dopuszczonych przez „Gminę". 

„Gmina" upoważnia „ZARZĄDZAJĄCEGO" do dochodzenia w trybie postępowania 

sądowego i egzekucyjnego wszelkich należności z tytułu czynszów i opłat za centralne 

ogrzewanie, wodę, ścieki, wywóz nieczystości płynnych, gaz, windy, anteny, domofony, 

należności z tytułu opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w tym także zaległości 

powstałych przed dniem zawarcia niniejszej umowy. 

Z tytułu wykonywania zadań określonych związanych z zarządzanymi nieruchomościami  

„ZARZĄDZAJĄCY" otrzymywać będzie wynagrodzenie miesięczne według ustalonej  

stawki brutto, w tym obowiązujący podatek VAT, za każdy m² powierzchni użytkowej lokali 

mieszkalnych i użytkowych. 

Wykonywanie  remontów, modernizacji w nieruchomościach wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu gminy  oraz lokalach użytkowych stanowiących własność gminy 

Prudnik odbywać będzie się na   zasadach określonych w Zarządzeniu w sprawie powierzenia 

zadań oraz ustalenia zasad zlecenia i rozliczania z realizacji zadań powierzonych do 

wykonania spółce Zakład Usług Komunalnych – Jednoosobowa Spółka Gminy z o.o. Do 

zlecenia zadań w zakresie  remontów i modernizacji ma zastosowanie przywołana na wstępie 

podstawa prawna. 

Radni podjęli dyskusję w temacie. Wszelkie wątpliwości zgłaszane przez radnych zostały 

wyjaśnione przez Sekretarza.  

Po zakończonej dyskusji projekt uchwały został poddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powierzenia Zakładowi 

Usług Komunalnych w Prudniku jednoosobowej Spółce Gminy Prudnik z o.o. zadań 

własnych Gminy Prudnik (druk nr 1100) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 
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ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, 

Paweł Licznar, Edward Mazur, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

12) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat ponoszonych przez 

właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów komunalnych oraz 

opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy 

Prudnik (druk nr 1101)  

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Szymon Kroczak. 

Stawka  opłaty  za wymienione usługi nie była aktualizowana od 2010 r. Od tego czasu 

nastąpił wzrost składników cenotwórczych stawki opłaty takich jak: koszty transportu, koszt 

zrzutu ścieków w tym energii elektrycznej, wynagrodzenie. 

Górne stawki określone w przedmiotowej uchwale są stawkami maksymalnymi, jakie mogą 

być stosowane przez właścicieli firm świadczących usługi w zakresie opróżniania zbiorników 

bezodpływowych. 

Z wnioskiem o zmianę górnej stawki zwróciła się spółka gminna oraz przedsiębiorca czynnie   

zajmujący się wywozem nieczystości ciekłych. 

Prezes ZWiK Paweł Kawecki oznajmił, że kalkulacja cenowa na dziś pokazuje, że cena przy 

której zakład nie będzie tracić, a może minimalnie zarabiać to kwota 40 złotych brutto. Po 

wyliczeniach kosztów Prezes podsumował, że wskaźniki cen są takie jakie są, dlatego też 

zaproponowana górna stawka wynosi 50 zł brutto, aby nie trzeba było podnosić jej za jakich 

czas ponownie.   

Projekt uchwały został oddany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia górnych stawek opłat 

ponoszonych przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych oraz opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości 

ciekłych na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1101) kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, 
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Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, 

Katarzyna Rożek, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Zygmunt Bochenek, Edward Mazur 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

13) wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych 

(druk nr 1102) 
Projekt uchwały omówił Prezes ZWIK Paweł Kawecki. 

Radny Zbigniew Kosiński zapytał czy przedstawiony plan zmieni się w jakimś zakresie od 

poprzedniej komisji oraz o kolejność wykonywanych poszczególnych inwestycji. 

Przypomniał, że wcześniejsze ustalenia były takie, że w pierwszej kolejności mają być 

skanalizowane miejscowości Rudziczka i Mieszkowice.  

Burmistrz wyjaśnił, że w dalszym ciągu uważa, iż w pierwszej kolejności kanalizowane 

powinny być Rudziczka i Mieszkowice. Stwierdził, że Czyżowice z punktu widzenia 

ekonomicznego nie kwalifikują się. Jednak trzeba zwrócić uwagę na możliwości pozyskania 

źródeł finansowania. Rudziczka i Mieszkowice będą wpisywały się w środki z RPO, jeśli 

zostaną uruchomione z przeznaczeniem na kanalizację. Odnośnie Czyżowic i Prężynki temat 

jest bardziej złożony. Pojawić się jednak mogą źródła unijne, gdzie mówi się o ochronie ujęć 

wody pitnej. W tym momencie Czyżowice mogłyby zostać dofinansowane właśnie z tego 

programu. Ponadto inwestycja ta jest wprowadzana w tym roku w związku z planowaną 

przebudową drogi powiatowej prowadzącej do Czyżowic. 

Prezes ZWiK Paweł Kawecki dodał, że na kształt planu nakłada się jeszcze jeden element. 

ZWiK kładł nacisk na konieczność skanalizowania miejscowości Prężynka, na co rada Gminy 

Prudnik nie ma wpływu, jednak zdecydowano się pokazać plan dotyczący Gminy Lubrza, 

gdyż pewnych rzeczy nie da się rozpatrywać osobno. Kanalizowanie Czyżowic samych  

w sobie ma średni sens.  Uzasadnił, że rozwiązanie to ma sens w momencie skanalizowania 

również miejscowości Prężynka, z której gmina Prudnik czerpie wodę, gdyż trzeba zadbać 

również o ten rezerwuar, z którego Gmina Prudnik zaopatruje w wodę miasto. Ponadto na 

terenie Gminy Lubrza ZWiK prowadzi zbiorowe zaopatrzenie w wodę. Znajduje się tam 

jedno z ważniejszych ujęć wody, z którego woda jest podawana bezpośrednio do zużycia. 

Każde inne ujęcia, które posiada ZWiK wymaga przetłoczenia wody na inną stację przy ulicy 

Prężyńskiej, uzdatnienia i ponownego wpompowania do systemu, aby móc podać do miasta. 

Kontynuując Prezes oznajmił, że ujęcie w Prężynce jest dla ZWiK najbardziej ekonomiczne, 

a 13 mln, które widnieje w planie to całość zadania, jednak zgodnie z zasadami tworzenia 

taryf cała kanalizacja miejscowości Prężynka oraz tranzyt do Czyżowic to jest wyłączny koszt 
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kanalizacji, która będzie dotyczyła mieszkańców tej miejscowości, a wspólnym kosztem 

będzie część tranzytu z Czyżowic do Niemysłowic. Prezes zwrócił uwagę, że będzie to 

również połączenie Niemysłowic i Rudziczki za jednym zamachem i ten koszt odpadnie  

z realizacji kolejnego etapu kanalizowania Rudziczki. Póki co nie ma pewności o możliwości 

pozyskania środków zewnętrznych, jednak istnieje szansa, że pojawią się takie, z których 

będzie można skorzystać równolegle tzn. powiązać Prężynkę, Czyżowice z ochroną ujęć, 

natomiast pozostałą część z realizacją strategią gminy związaną ze skanalizowaniem całej 

gminy. Niezaplanowanie tych inwestycji wyklucza spółkę w możliwościach ubiegania się  

o środki zewnetrzne.  

Radny Tomasz Wisła wyraził zdziwienie na temat podejścia włodarzy Gminy Lubrza do 

planów skanalizowania tamtejszych miejscowości. 

Burmistrz oznajmił, że przeprowadzał rozmowy z Wójtem Lubrzy. 

Radny Zygmunt Bochenek oznajmił, że na sesji będzie wystąpić o zwrócenie się do gminy 

ościennej o wspólne spotkanie odnośnie ochrony naszych ujęć wody. 

Radni podjęli obszerną dyskusję w temacie.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały został poddany od glosowanie.  

Głosowano w sprawie: 
Zaopiniowanie uchwały w sprawie wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych (druk nr 1102) kolejno przez: 

Komisje Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kosiński 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 
ZA: 7, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Urszula 

Rzepiela, Tomasz Wisła 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kosiński 

BRAK GŁOSU (3) 

Zygmunt Bochenek, Edward Mazur, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Edward Mróz 
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5. Sprawy bieżące komisji i zamknięcie porządku obrad. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

  

 

 Przewodniczący Komisji  

Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

 

        Paweł Licznar 
 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

 


